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RPW.0041-37/09 
 

Protokół Nr XXXVII/09 
z XXXVII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego, 

która odbyła się 24 listopada 2009 r. 
w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wołominie 

 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Edward Olszowy o godzinie 12.10 otworzył obrady XXXVII 
sesji Rady Powiatu Wołomińskiego III kadencji. Poinformował, Ŝe na sali obecnych jest 23 
radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu), co stanowi kworum 
uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący przywitał 
radnych oraz przybyłych gości.  
 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków  
w sprawie ewentualnych zmian. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad (załącznik nr 2). 

Przewodniczący  zapytał czy są inne propozycje zmiany  porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Radny Adam Kopczyński zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 
zawierającego stanowisko w sprawie ochrony wolności wyznania i promocji wartości 
będących wspólnym dziedzictwem narodów Europy. Uzasadnił to decyzją Europejskiego 
Trybunału Praw Człowieka, który wydał wyrok nakazujący usunięcie krzyŜa w jednej  
z włoskich szkół. Wyrok ten Radny nazwał haniebnym, a Rada ma prawo i obowiązek zabrać 
głos w tej kwestii. 

Przewodniczący zaproponował odczytanie projektu ww. stanowiska 

Wobec braku innych propozycji zmian Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 
Radnego Kopczyńskiego o wprowadzenie do porządku obrad, jako 16 punkt, projektu 
stanowiska w sprawie ochrony wolności wyznania i promocji wartości będących wspólnym 
dziedzictwem narodów Europy. 

Rada Powiatu 22 głosami ,,za” przy 0 ,,wstrzymujących się” i 0 ,,przeciw” przyjęła wniosek 
Radnego Kopczyńskiego. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych zmian. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 27 października 

2009r. 
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4. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu 
w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji od ostatniej sesji Rady Powiatu. 
6. BieŜąca sytuacja finansowa Szpitala Powiatowego w Wołominie. Informacja o przetargu 

na obsługę bankową Szpitala oraz udzielenie kredytu długoterminowego w wysokości  
8 mln zł. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI-196/08 Rady Powiatu 
Wołomińskiego z dnia 18.12.2008 r. w sprawie budŜetu Powiatu Wołomińskiego na rok 
2009. 

8. Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidłowości 
wykorzystania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o podziale środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2009 roku. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1  
w Wołominie. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3  
w Wołominie. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Nowych 
Załubicach. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 4  
w Międzylesiu. 

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W. S. na działalność Starosty 
Wołomińskiego. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana B. M. na działalność Starosty 
Wołomińskiego. 

16. Projekt stanowiska w sprawie ochrony wolności wyznania i promocji wartości będących 
wspólnym dziedzictwem narodów Europy. 

17. Interpelacje i zapytania radnych, wnioski i oświadczenia. 
18. Zamknięcie obrad. 
 
 
 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu Wołomińskiego 
z dnia 27 października 2009 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z XXXVI Sesji Rady Powiatu 
Wołomińskiego był wyłoŜony w Biurze Rady na siedem dni przed obradami dzisiejszej sesji. 
KaŜdy radny miał moŜliwość zapoznania się z treścią protokołu i wniesienia poprawek przed 
rozpoczęciem sesji zgodnie z § 28 ust. 5 Statutu Powiatu Wołomińskiego. Następnie 
poinformował, Ŝe poprawki zgłoszone przez Radnego Piotra Uścińskiego i Ireneusza 
Maślanego zostały naniesione. 

Przewodniczący Rady poddał protokół z XXXVI sesji pod głosowanie. 

Rada Powiatu 25 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 
protokół z XXXVI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego. 
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Punkt 4. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 
prac Zarządu  Powiatu w okresie między sesjami. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski odczytał Sprawozdanie Zarządu, które stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Radny Krzysztof Strzałkowski w odniesieniu do punktu 1) „Inwestycje drogowe” 
Sprawozdania, zauwaŜył, Ŝe ulica Marecka została juŜ dopuszczona do ruchu, natomiast 
sprawia wraŜenie „pokarbowanej”. Nawierzchnia jest porowata, co zdecydowanie wpływa na 
komfort jazdy. Radny zapytał, czy w związku z tym zostanie wykonana ekspertyza przed 
odbiorem technicznym ulicy i czy remont został wykonany zgodnie ze sztuką.  
Drugie pytanie dotyczy pkt 7.1; Radny zapytał o treść pisma Burmistrza Wołomina i poprosił  
o przedstawienie jego kopii do wiadomości radnych. 

p.o. Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych Adam Marcinkiewicz wyjaśnił, Ŝe  
ul. Marecka nie została jeszcze odebrana technicznie, została dopuszczona do ruchu ze 
względu na duŜe potrzeby komunikacyjne Zielonki i całego Powiatu. Obecnie zbierane są 
uwagi i zastrzeŜenia co do jakości prac oraz środkami Wydziału dokonywany jest przegląd 
prac. Szczegółowe informacje na temat nawierzchni zostaną przedstawione na kolejnej sesji. 

Radny Krzysztof Strzałkowski zapytał, czy są zgłaszane zastrzeŜenia co do stanu 
nawierzchni po wykonanych pracach. 

p.o. Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych Adam Marcinkiewicz przyznał, Ŝe są 
zgłaszane uwagi nie tylko co do nawierzchni, ale równieŜ co do innych elementów drogi. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski wyjaśnił, Ŝe pismo Burmistrza Wołomina nie dotyczyło 
zwrotu działki, ale zawierało pytanie co do przyszłości tego terenu oraz prośbę o umorzenie 
naleŜności za zajęcie pasa drogowego. Wydział Gospodarki Nieruchomościami przygotowuje 
projekt uchwały w tej sprawie. 

Radny Krzysztof Strzałkowski zapytał o kwotę umorzenia, o jaką wnosi Gmina Wołomin. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski wyjaśnił, Ŝe chodzi o kwotę 45 tyś. zł. 

Radny Janusz Chibowski  odnosząc się do pkt 1.5 i Sprawozdania, zapytał czego dotyczy 
audyt, w jakim zakresie i gdzie będzie przeprowadzany.  

Co do pkt 1.7 - czego dotyczy upowaŜnienie dla p. Przemysława Woźniaka i kim jest p. 
Woźniak; 

Co do pkt 7.3, Radny zapytał  o źródło zobowiązania Szpitala na kwotę 2.414,77 zł; 

Co do pkt 7.4 - kto postawił zarzut naduŜycia przez członków Zarządu Powiatu 
Wołomińskiego udzielonych uprawnień oraz kto tych uprawnień udzielił; 

Co do pkt 7.5 – czego dotyczy pismo Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego.                                               

Przewodniczący Rady poprosił Wicestarostę o krótkie scharakteryzowanie kaŜdej sprawy  
i udzielenie odpowiedzi. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski odpowiadając na pierwsze pytanie wyjaśnił, Ŝe plan audytu 
wewnętrznego na 2010 rok dotyczy Zespołu Szkół Specjalnych w Wołominie, Domu Dziecka 
w Równem, Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Wołominie, organizacji 
systemu zamówień publicznych, w tym poniŜej 14.000 €, w Powiatowym Urzędzie Pracy  
w Wołominie.  
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UpowaŜnienie dla p. Przemysława Woźniaka działającego w firmie PRW Przemysław 
Woźniak z siedzibą w Wyszkowie, dotyczyło reprezentowania przez Niego Powiatu jako 
inwestora przy czynnościach związanych z uzyskaniem niezbędnych opinii, uzgodnień  
i warunków technicznych w celu opracowania projektu budowy drogi powiatowej nr 4307 W 
w miejscowości Emilianów, na odcinku od skrzyŜowania z drogą 443 56W do węzła na 
drodze krajowej nr 8.  

Odnośnie do pkt 7.3- pismo Agencji Windykacji Hades dotyczyło zobowiązania Szpitala  
na kwotę 2.414,77 zł, które zostanie uregulowane w najbliŜszym tygodniu. Szczegóły tej 
sprawy moŜe wyjaśnić Dyrektor Szpitala.  

Co do pkt 7.4 to w piśmie Prokuratury Rejonowej Warszawa Północ dotyczącym umorzenia 
śledztwa w sprawie naduŜycia udzielonych uprawnień przez członków Zarządu Powiatu 
Wołomińskiego, chodziło o parking depozytowy przy ul. Legionów 138. Cała sprawa dotyczy 
poprzedniej kadencji Rady.  

Odnośnie do pkt 7.5, Wicestarosta wyjaśnił, Ŝe PINB spóźnił się z odpowiedzią na pisma 
Inspektora Wojewódzkiego. W związku z tym Ten przysyłał kolejne monity. 

Radny Piotr Uściński zapytał o przewidywaną datę zakończenia prac remontowych ulicy 
Batorego w Ząbkach oraz czy Powiat Wołomiński składał wnioski w ramach programu 
budowy dróg, tzw. „schetynówek”. 

p.o. Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych Adam Marcinkiewicz wyjaśnił, Ŝe  
w ramach dofinansowania dróg gminnych i powiatowych został złoŜony jeden wniosek na 
drogę Zaścienie – Kozły w gm. Dąbrówka i trwa oczekiwanie na rozstrzygnięcie. Co do ulicy 
Batorego, Naczelnik oznajmił Ŝe poda datę zakończenia prac po uprzednim sprawdzeniu. 

Przewodniczący Rady dodał, Ŝe wczoraj wziął udział w spotkaniu z Wojewodą 
Mazowieckim Jackiem Kozłowskim, na którym były prezentowane obszary gdzie tzw. 
„schetynówki” będą powstawały. Niestety Ŝadna z nich nie jest zaplanowana na obszarze 
Powiatu Wołomińskiego. 

Radny Mirosław Bujalski w związku z przygotowaniem przetargu na wykonanie ustalenia 
przebiegu dróg powiatowych zapytał, czy znany jest termin zakończenia prac 
przygotowawczych, czy ustalenia przebiegu dróg są konsultowane z gminami oraz jak te 
ustalenia będą się odnosić do planowanej trasy S8. 

p.o. Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych Adam Marcinkiewicz przyznał, Ŝe  
w sprawie przygotowania uchwały w sprawie przebiegu dróg powiatowych spłynęła do 
Wydziału ostatnia opinia w tej sprawie z gminy Klembów. Aktualnie przygotowywany jest 
przetarg na pozyskanie wykonawcy, który przygotuje materiały do tej uchwały. Naczelnik 
przyznał, Ŝe jest to proces złoŜony i długotrwały, dlatego ta usługa zostanie zlecona firmie 
zewnętrznej. Wynik przetargu zostanie ogłoszony pod koniec grudnia i wtedy będzie moŜna 
prognozować termin ostatecznego zakończenia prac nad uchwałą ustalającą przebieg dróg 
powiatowych. 

Radny Ignacy Jarzyło odnośnie do pkt 1.11 zapytał, czego dotyczyła uchylona uchwała; 

Co do pkt 5.4 Radny zapytał o skalę szczepień, czy będą nimi objęci wszyscy uczniowie 
zielonkowskich szkół, jakie są koszty tej akcji i czy Starostwo w nich  partycypuje. Radny 
przypomniał ponadto, Ŝe na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Zdrowia Dyrektor Szpitala 
wystąpił o sfinansowanie szczepionek dla pracowników Szpitala. Wg Skarbnik jest to 
niemoŜliwe z tego względu, Ŝe taka akcja nie moŜe być skierowana do konkretnej grupy 
społecznej. Poddał ponadto w wątpliwość konieczność szczepienia uczniów z medycznego 
punktu widzenia.  
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Kolejne pytanie dotyczyło pkt 7.4., Radny polemizując z wypowiedzią Wicestarosty wyjaśnił, 
Ŝe sprawa  dotyczy Zarządu poprzedniej kadencji, ale doniesienie do Prokuratury zostało 
złoŜone w obecnej. Radny zapytał, czy Zarząd będzie się odwoływał od decyzji Prokuratury. 

Ponadto Radny podziękował Naczelnik Wydziału Edukacji i Kultury Magdalenie 
Soszyńskiej-Kalinowskiej za przygotowanie harmonogramu naboru do szkół.  

Odnośnie do pkt „Inwestycje, remonty dostawy” ppkt 3, Radny wyraził zastrzeŜenia co do 
konieczności  wyposaŜania pracowni szkolnych w sytuacji stale zmniejszającego się naboru 
od szkoły i zaniku jej rolniczego charakteru. Staje się ona szkołą ogólnokształcącą. Radny 
zapytał ponadto o proporcje w liczbie uczniów z terenu powiatu i spoza niego.  

Nawiązując do wypowiedzi Radnego Uścińskiego, Radny wyraził zastrzeŜenia co do tempa 
prac wykonywanych w ul. Batorego w Ząbkach. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski odpowiadając na pytanie do pkt 1.11. obiecał po przerwie 
dostarczyć tekst uchylonej uchwały.  

Szczepieniami zostali objęci uczniowie Zespołu Szkół w Zielonce. Koszt szczepienia od 
osoby to 15 zł.  

Wicestarosta nie zgodził się z polemiką Radnego w pkt 7.4.  

Co do kwestii wyposaŜenia pracowni szkolnych w ZSTZ w Radzyminie, to szkoła planuje 
takie wyposaŜenie zanim rozpocznie się nabór na kolejny rok szkolny. MoŜna wstrzymać 
wyposaŜanie pracowni, ale trudno teŜ  przewidzieć wyniki naboru, który moŜe okazać się 
większy od prognozowanego.  

W kwestii ul. Batorego, to po dodatkowe szczegóły Wicestarosta odesłał Radnego do 
Naczelnika Marcinkiewicza. 

Radny Ignacy Jarzyło ponowił pytanie o to, czy Zarząd będzie się odwoływał od decyzji 
Prokuratury. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski zapewnił ze swej strony, Ŝe będzie przeciwny 
odwoływaniu się od tej decyzji Prokuratury. Jego zdaniem nie ma mowy o przestępstwie,  
a jedynie o uchybieniu. 

Członek Zarządu Marek Szafrański potwierdził, Ŝe dyskutowana sprawa dotyczy z całą 
pewnością poprzedniej kadencji. W prokuratorskim uzasadnieniu umorzenia śledztwa 
powtarza się argumentacja z poprzedniego umorzenia. W związku z tym Zarząd doszedł do 
wniosku, Ŝe nie będzie się juŜ odwoływał. 

Radny Rafał Pazio zapytał, czy po ostatnim posiedzeniu Komisji Edukacji i Kultury, które 
gościło przedstawicieli stowarzyszeń rodziców dzieci z upośledzeniem umysłowym, Zarząd 
rozwaŜa przedstawienie Burmistrzowi Wołomina koncepcji zagospodarowania placu przy  
ul. Legionów, po byłym parkingu policyjnym, na dom dla niepełnosprawnych. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski przypomniał, Ŝe posiedzenie Komisji odbyło się  
w czwartek, w ubiegłym tygodniu, natomiast posiedzenie Zarządu odbyło się tuŜ przed 
obradami sesji i ten punkt nie był na nim rozpatrywany. Będzie przedstawiony na kolejnym 
posiedzeniu Zarządu.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Punkt 5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji  
od ostatniej sesji Rady Powiatu. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Kulczycki poinformował, Ŝe Komisja  
w okresie międzysesyjnym spotkała się 23 listopada. Na posiedzeniu obecna była równieŜ 
Skarbnik oraz Wicestarosta. Opiniowane były projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wiesław Mędrzycki poinformował, Ŝe Komisja 
zebrała się 23 listopada, z udziałem Skarbnik Powiatu oraz Wicestarosty. Tematem 
posiedzenia było opiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz tryb pracy nad 
projektem budŜetu na 2010 rok. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Janusz Chibowski 
poinformował, Ŝe Komisja między sesjami spotkała się raz. Posiedzenie Komisji było 
poświęcone opiniowaniu projektów uchwał na dzisiejszą sesję. Ponadto Przewodniczący 
poinformował o kolejnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 listopada lub 1 grudnia, w 
zaleŜności od moŜliwości obecności Naczelnika Marcinkiewicza. Będzie ono poświęcone 
opiniowaniu projektu uchwały budŜetowej, a takŜe zimowemu utrzymaniu dróg powiatowych 
oraz remontowi ul. Mareckiej w Zielonce i Batorego w Ząbkach. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Andrzej Olszewski 
poinformował, Ŝe Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się 19 listopada. Oprócz 
członków Komisji w obradach uczestniczyli takŜe Starosta i Skarbnik. Przedmiotem 
posiedzenia było opiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz projektu uchwały 
budŜetowej na rok 2010. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Sportu, Kultury i Pami ęci Narodowej Małgorzata 
Łoń poinformowała, Ŝe posiedzenie Komisji odbyło się 19 listopada. Na posiedzeniu obecni 
byli Naczelnik Wydziału Edukacji i Kultury Magdalena Soszyńska-Kalinowska, Skarbnik, 
Wicestarosta, przedstawiciele Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób  
z Upośledzeniem Umysłowym oraz rodzice dzieci i osób z upośledzeniem umysłowym. 
Tematem posiedzenia było opiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. Komisja 
zapoznała się równieŜ z problemami i potrzebami rodzin osób z upośledzeniem umysłowym. 
Został sformułowany wniosek do Zarządu dotyczący budowy na terenie Wołomina 
środowiskowego domu samopomocy z hostelem, umoŜliwiającym pobyt czasowy dla osób  
z upośledzeniem umysłowym. 

Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej Tomasz Szturo poinformował, Ŝe Komisja 
w okresie międzysesyjnym nie zbierała się. 

Przewodniczący doraźnej Komisji do Rozpatrywania Skarg i Wniosków Paweł     
Porębski poinformował, Ŝe Komisja spotkała się w okresie międzysesyjnym 23 listopada. 
Przedmiotem obrad było opiniowanie projektów uchwał w sprawie skarg p. S.  
 i p. M. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Krzysztof Strzałkowski  
poinformował, Ŝe Komisja między sesjami spotkała się dziś, przed obradami sesji. 
Przedmiotem obrad Komisji była sytuacja zdrowotna mieszkańców Powiatu pod kątem 
zagadnień związanych z grypą, przetarg na kredyt Szpitala Powiatowego w Wołominie oraz 
opiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący doraźnej Komisji ds. Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Wołomińskiego na lata 2006 – 2013 Ireneusz Maślany poinformował, Ŝe Komisja między 
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sesjami nie spotkała się. 

 
Przewodniczący dodał, Ŝe Komisje jednogłośnie zaopiniowały wszystkie projekty uchwał na 
dzisiejszą sesję. 
 
 
Punkt 6. BieŜąca sytuacja finansowa Szpitala Powiatowego w Wołominie. 
Informacja o przetargu na obsługę bankową Szpitala oraz udzielenie 
kredytu długoterminowego w wysokości 8 mln zł.  
 
Przewodniczący Rady poprosił Dyrektora Szpitala Powiatowego w Wołominie Ryszarda 
Olszanowskiego o przedstawienie informacji. 
 
Dyrektor Szpitala Ryszard Olszanowski poinformował, Ŝe przetarg na udzielenie 
Szpitalowi długoterminowego kredytu w wysokości 8 mln zł został rozstrzygnięty 
pozytywnie i pieniądze wpłynęły juŜ na konto Szpitala. Przetargiem było zainteresowanych  
9 banków. Ostatecznie wpłynęły 3 waŜne oferty. ZłoŜyły je: Spółdzielczy Bank Ogrodniczy 
w Warszawie (Centrala przy ul. Fieldorfa), Bank Pekao S.A. oraz Bank DnB Nord. 
Najkorzystniejszą ofertę złoŜył Bank Pekao S.A., który dotychczas prowadził obsługę 
rachunku bieŜącego Szpitala. Koszt kredytu, na który składa się marŜa i prowizja, to 
3.399.089,85 zł. Spłata kredytu jest rozłoŜona na 15 lat, a obsługa rachunku bieŜącego 
przewidziana na 5 lat.  
Dyrektor przyznał, Ŝe sytuacja epidemiologiczna (zachorowania na grypę) w Powiecie 
Wołomińskim,  nie róŜni się od sytuacji w analogicznym okresie roku ubiegłego. Nie 
zauwaŜa się zwiększonego poziomu zachorowań wywołanych infekcjami. ZauwaŜalny wzrost 
zachorowań jest jednak moŜliwy. Jeśli chodzi o grypę typu A H1/N1, to w Powiecie 
Wołomińskim dotychczas stwierdzono 6 przypadków zachorowań, z czego 4 pacjentów  
(2 dorosłych, 2 dzieci) jest juŜ w domu, 2 pozostałych (1 dorosły, 1 dziecko) jest nadal 
hospitalizowanych. Są w stanie średnio dobrym, bez powikłań w obrębie dróg oddechowych. 
Zamknięcie kilku oddziałów szpitalnych dla odwiedzających nie jest niczym nowym  
i powtarza się kilka razy do roku, w okresach nasilenia infekcji wirusowych. Szpital wystąpił 
z wnioskiem do Zarządu o sfinansowanie zakupu dodatkowej partii testów grypowych. 
Ponadto Dyrektor zaproponował pracownikom Szpitala szczepienia na grypę, ale nikt  
z pracowników chęci zaszczepienia nie zgłosił. Szpital jest równieŜ gotowy do zaszczepienia 
osób z grup podwyŜszonego ryzyka: nauczycieli, policjantów, straŜaków, pracowników 
instytucji publicznych.  
Dyrektor poinformował, Ŝe 24 października br. Szpital przeszedł kolejny audyt certyfikujący  
na kolejne 3 lata i uzyskał Certyfikat ISO. Jest to system doskonalenia jakości, oceniany przez 
zewnętrzną firmę certyfikującą. Otrzymanie Certyfikatu oznacza, Ŝe w jednostce funkcjonuje 
cały system ciągłego doskonalenia jakości, zarówno w sferze obsługi pacjenta, jakości 
prowadzonej dokumentacji medycznej, jakości i bezpieczeństwa stosowanego sprzętu 
medycznego, infrastruktury technicznej i organizacyjnej. Dyrektor przyznał, Ŝe z dumą  
i satysfakcją taki Certyfikat odebrał i teraz prezentuje go Radzie. Ponadto podziękował swoim 
dwóm współpracownicom, które są głównymi współautorkami tego sukcesu: Pani Urszuli 
StaruŜyk - Pełnomocnikowi ds. Jakości oraz Pani Iwonie Śledź-Pełnomocnikowi  
ds. Pacjentów. 
 
Przewodniczący pogratulował Dyrektorowi i jego Pełnomocnikom uzyskania Certyfikatu. 
Wyraził równieŜ nadzieję, Ŝe wdroŜone procedury będą miały wpływ na jakość obsług 



 8

pacjentów. 
Ponadto Przewodniczący poprosił Dyrektora o informację na temat wykonania planowanych 
zadań, nadwykonaniach, spływie naleŜności z NFZ. 
 
Dyrektor Szpitala Ryszard Olszanowski poinformował, Ŝe I półrocze br. jest juŜ w pełni 
rozliczone razem z nadwykonaniami, II półrocze jest w trakcie realizacji. Październik od 
strony przychodów nie został jeszcze rozliczony ze względu na problemy z systemem 
informatycznym NFZ. Wynik finansowy za wrzesień br. to ok. minus 5.200,00 zł. Sytuacja 
finansowa Szpitala za II półrocze jest w miarę unormowana. Szpital jest przygotowany na 
zwiększoną liczbę zachorowań. Co do nadwykonań, to nie da się ich uniknąć, choć mimo 
wszystko trzeba planować. 
 
Radny Adam Kopczyński zapytał o bardziej szczegółowy harmonogram i warunki spłaty 
odsetek od zaciągniętego kredytu. Jakie są składowe kosztów finansowych związanych  
z obsługą tego kredytu. 
 
Dyrektor Szpitala Ryszard Olszanowski wyjaśnił, Ŝe spłata kredytu będzie następować  
w równych jednomiesięcznych ratach. Z pieniędzy, które dziś w ramach zaciągniętego 
kredytu wpłynęły na konto Szpitala zostanie spłacona poŜyczka w Magellanie i wszystkie te 
zobowiązania, które zostały wytypowane do zuŜycia kwoty 8 mln zł, co stanowi prawie 80% 
zobowiązań wymagalnych. Stanie się to do końca bieŜącego miesiąca. 
 
Przewodniczący zapytał o wskaźnik WIBOR, wysokość marŜy i prowizji za udzielenie 
kredytu. 
 
Dyrektor Szpitala Ryszard Olszanowski poinformował, Ŝe wysokość marŜy to 2% kwoty 
kredytu, natomiast prowizja to 0,5% tej kwoty (ok. 40 tyś zł). 
 
Przewodniczący przyznał, Ŝe obecne warunki spłaty kredytu są zdecydowanie lepsze niŜ 
przy poŜyczce udzielonej przez firmę Magellan. 
 
Dyrektor Szpitala Ryszard Olszanowski dodał, Ŝe warunki obsługi rachunku bieŜącego 
Szpitala zaproponowane przez Bank Pekao S. A. są równieŜ zdecydowanie korzystniejsze. 
 
Radny Adam Kopczyński przypomniał, Ŝe na sierpniowej sesji radni Mazowieckiej 
Wspólnoty Samorządowej sformułowali stanowisko w sprawie braku zainteresowania ze 
strony Banku Pekao S.A. obsługą finansową Szpitala. W październiku nadeszła odpowiedź ze 
strony prezesa Banku Jana Krzysztofa Bieleckiego, przepraszająca za taki stan rzeczy  
i zapewniająca o przygotowaniu szczególnie atrakcyjnej oferty dla Szpitala, czego - zdaniem 
Radnego - mamy dowód w postaci korzystnych warunków kredytowych udzielonych przez 
Bank Pekao S.A.  
 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 15 minutową przerwę. 
 
 
Wznowienie obrad. 
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Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI-196/08 
Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 18.12.2008r. w sprawie budŜetu 
Powiatu Wołomińskiego na rok 2009. 
 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe jest to 9 zmiana uchwały budŜetowej, poprosił  
Skarbnik o krótkie omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Jadwiga Tomasiewicz przedstawiła autopoprawkę Zarządu do projektu uchwały 
(zał. nr  4 do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu 
pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 25 głosami „za” przy 0  „przeciw” i 0 wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI-196/08 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 
18.12.2008r. w sprawie budŜetu Powiatu Wołomińskiego na rok 2009 (uchwała stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu). 
 
 
 
Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli 
prawidłowości wykorzystania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek 
oświatowych. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 24 głosami „za” przy 0  „przeciw” i 1 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji dla 
niepublicznych szkół i placówek oświatowych (uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu). 
 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o podziale środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
poszczególne zadania w 2009 roku. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
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uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 25 głosami „za” przy 0  „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie zmiany uchwały o podziale środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2009 roku (uchwała stanowi załącznik nr 7 
do protokołu). 
 
 
 
Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu 
Dziecka Nr 1 w Wołominie. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 24 głosami „za” przy 0  „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Wołominie (uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu). 
 
 
 
Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu 
Dziecka Nr 3 w Wołominie. 
 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 24 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 3 w Wołominie (uchwała stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu). 
 
 
 
Punkt 12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu 
Dziecka Nr 2 w Nowych Załubicach. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
 
Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 24 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 2 w Nowych Załubicach (uchwała 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
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Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu 
Dziecka Nr 4 w Międzylesiu. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu 24 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie zmiany Statutu Rodzinnego Domu Dziecka Nr 4 w Międzylesiu (uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu). 
 
 

Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W. S. na 
działalność Starosty Wołomińskiego. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Radny Ireneusz Maślany zapytał, czy Pan S. otrzymał odpowiedzi na swoje pisma.  

Przewodniczący Komisji do Rozpatrywania Skarg i Wniosków Paweł Porębski 
potwierdził, Ŝe zgodnie ze swoją wiedzą skarŜący otrzymał odpowiedzi na swoje wystąpienia.  

Radny Janusz Chibowski powołał się na zapis w uzasadnieniu uchwały, który mówi o braku 
odpowiedzi na pisma skarŜącego z dnia 8 i 29 września 2008r. 

Przewodniczący Komisji do Rozpatrywania Skarg i Wniosków Paweł Porębski poprosił 
pracowników Biura Rady o dostarczenie kompletu dokumentów w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady w związku z prośbą Przewodniczącego Komisji zarządził  
5 minutową przerwę, aby Ten mógł się zapoznać z dokumentacją. 

Wznowienie obrad. 
 
Radny Krzysztof Strzałkowski w związku z zaistniałymi wątpliwościami zgłosił wniosek  
o zdjęcie tego punktu z porządku obrad i odesłanie go do Komisji do Rozpatrywania Skarg 
Wniosków. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych zgłasza w tej sprawie głos przeciwny. 

Wobec braku głosu przeciwnego Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Radnego 
Strzałkowskiego.  

Rada Powiatu 23 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 1 „wstrzymujących się” przyjęła wniosek 
Radnego Strzałkowskiego o zdjęcie punktu 14 z porządku obrad i odesłanie go do Komisji do 
Rozpatrywania Skarg i Wniosków. 
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Punkt 15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana B. M. na 
działalność Starosty Wołomińskiego. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Przewodniczący wobec braku głosów w tej sprawie zamknął dyskusję i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 

Rada Powiatu 22 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana B. M. na działalność Starosty Wołomińskiego (uchwała 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę. 

 
Wznowienie obrad. 

 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie ochrony wolności wyznania  
i promocji warto ści będących wspólnym dziedzictwem narodów Europy. 

 
Przewodniczący Rady poprosił wnioskodawców o odczytanie Stanowiska w sprawie 
ochrony wolności wyznania i promocji wartości będących wspólnym dziedzictwem narodów 
Europy. 

Radny Rafał Pazio poinformował, Ŝe tytuł uchwały przyjmie następujące brzmienie 
”Stanowisko w sprawie ochrony wolności wyznania i promocji wartości będących wspólnym 
dziedzictwem narodów Europy.” Po czym Radny odczytał tekst uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Uściński podziękował wnioskodawcom za przygotowanie projektu takiej 
uchwały. Zaproponował aby słowo „prezydent” napisać z wielkiej litery oraz aby dodać imię  
i nazwisko Prezydenta Lecha Kaczyńskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do wnioskodawców czy wyraŜają zgodę na 
zaproponowane poprawki. 

Wobec braku sprzeciwu Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały-stanowiska 
wraz poprawką zgłoszoną przez Radnego Uścińskiego. 

Rada Powiatu 24 głosami „za” przy  0 „przeciw” i 1 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę-
Stanowisko w sprawie ochrony wolności wyznania i promocji wartości będących wspólnym 
dziedzictwem narodów Europy (uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

 

Przewodniczący Rady pogratulował wnioskodawcom. 

 

Radni oklaskami przyjęli uchwalenie Stanowiska. 
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Punkt 17. Interpelacje i zapytania radnych, wnioski i oświadczenia. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji nie wpłynęły Ŝadne 
interpelacje oraz otworzył dyskusję. 

Radna Małgorzata Łoń zapytała, kiedy zostanie doprowadzone ogrzewanie budynku na  
ul. Orwida. 

Przewodniczący Rady będąc jednocześnie Prezesem Zarządu ZEC Wołomin odpowiedział, 
Ŝe sieć grzewcza została juŜ wykonana, a zamówienie węzła leŜy w gestii Starostwa. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski dodał, Ŝe Starostwo współpracuje z ZEC Wołomin w tej 
sprawie. 

Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, Ŝe w przeciągu 2 - 3 tygodni budynek będzie 
ogrzany. Nie jest to zaleŜne od ZEC poniewaŜ węzeł wykonuje  firma zewnętrzna. 

Radny Piotr Uściński przypomniał, Ŝe na sesji wrześniowej Starosta Urmanowski obiecał 
dostarczenie rzekomego - jego zdaniem - algorytmu podziału środków unijnych, 
wypracowanego przez Konwent Starostów. Radny zapowiedział, Ŝe będzie o tym 
przypominał do momentu uzyskania dokumentu. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski obiecał przekazanie i przypomnienie Staroście o tej 
sprawie. 

Członek Zarządu Marek Szafrański przypomniał Radnemu Uścińskiemu, Ŝe jako członek 
PiS jest w koalicji i nie ma Ŝadnych przeszkód, aby taki dokument uzyskał. Zaproponował 
wyjaśnienie tej sprawy bezpośrednio ze Starostą. 

Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe niezaleŜnie od tego czy ktoś jest w aktualnie 
sprawującej władzę koalicji czy nie, to kaŜdy obywatel zgodnie z ustawą ma prawo do 
uzyskania wglądu do dokumentów związanych z działalnością organów wybieralnych. 

Radny Piotr Uściński podziękował za informację o moŜliwości natychmiastowego 
otrzymania dokumentu. 

Radny Ignacy Jarzyło zaproponował wprowadzenie dyskusji po przedstawieniu sprawozdań 
z prac Komisji przez Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady. 

Przewodniczący Rady zapewnił, Ŝe uwzględni tę uwagę Radnego na kolejnej sesji. 
Przypomniał jednocześnie, Ŝe na poprzedniej sesji jeden z radnych zaproponował usunięcie 
punktu ”Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji od ostatniej sesji Rady 
Powiatu” z porządku obrad sesji. 

Radny Ignacy Jarzyło nawiązując do kwestii potrzeby budowy hostelu dla osób 
niepełnosprawnych zapytał, czy chodzi wyłącznie o osoby z upośledzeniem umysłowym. 
Radny przypomniał, ze taki hostel funkcjonuje przy szpitalu „Drewnica”. Czy wobec tego 
istnieje konieczność utworzenia kolejnego w Wołominie. Poza tym z jakiego budŜetu byłaby 
finansowana ta inwestycja. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Sportu, Kultury i Pami ęci Narodowej Małgorzata 
Łoń poinformowała, Ŝe było to pierwsze spotkanie, w którym uczestniczyli  przedstawiciele  
i rodziny osób z upośledzeniem umysłowym. Problem dotyczy osób dorosłych, które po 
ukończeniu edukacji w szkołach specjalnych nie mają moŜliwości uczestniczenia w Ŝadnych 
zajęciach, terapii itp. Rodziny wnioskowały o stworzenie takiego domu od podstaw, aby był 
to nowoczesny, funkcjonalny obiekt terapeutyczny z bazą noclegową, z ogrodem. Na tym 
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etapie nie był podnoszony problem źródła finansowania takiej inwestycji. 

Radny Krzysztof Strzałkowski dodał, Ŝe moŜliwą formułą prawną istnienia takiej jednostki 
jest Środowiskowy Dom Samopomocy. Jest to zadanie z zakresu administracji rządowej 
zlecane samorządom gminnym i powiatowym. W obecnej sytuacji finansowej Państwa szansa 
na pozyskanie środków na ten cel w roku bieŜącym i następnym jest niewielka. Ponadto 
Środowiskowe Domy Samopomocy z roku na rok otrzymują coraz mniejsze wsparcie  
z budŜetu Państwa, co oznacza coraz większe obciąŜenia dla  budŜetów samorządowych. 
Trzeba mieć to na uwadze planując kolejne jednostki tego typu. 

Radny Ignacy Jarzyło przypomniał, Ŝe Powiat częściowo finansuje równieŜ warsztaty terapii 
zajęciowej przy szpitalu  „Drewnica”. Na terenie szpitala funkcjonują Warsztaty Terapii 
Zajęciowej, był równieŜ hostel. MoŜna by przy współpracy ze szpitalem powrócić do tej 
działalności. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski dodał, Ŝe chodzi nie tylko o osoby niepełnosprawne 
intelektualnie, ale i ruchowo. Takie osoby mając ograniczone moŜliwości przemieszczania się 
miałyby problem z dostaniem się do „Drewnicy”. 

Radny Janusz Chibowski przypomniał, Ŝe na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Rolnictwa była poruszana kwestia jakości prac budowlanych w ul. Batorego w Ząbkach. 
Radny przyznał, Ŝe bywał na budowie i stwierdził, Ŝe jakość wykonywanych robót jest daleka 
od zasad technicznych budownictwa drogowego. Zwrócił się wczoraj do Wicestarosty  
o udostępnienie następujących dokumentów: ksiąŜki przedmiarów, kosztorysu 
inwestorskiego, opisu przedmiotu zamówienia, projektu technicznego czyli projektu 
budowlanego tej drogi. Radny chciał się zapoznać z przekrojami poprzecznymi budowy drogi 
i wspólnie z Komisją, na początku grudnia, wykazać jak fatalnie budowana jest droga, 
pomimo 4 mln zł nakładów na tę inwestycję. Zdaniem Radnego w Starostwie brak nadzoru 
nad wykonywanymi robotami budowlanymi. Na potwierdzenie swojej tezy Radny 
przypomniał remont w LO w Radzyminie. Radny zwrócił się z prośbą do Wicestarosty  
o udostępnienie dziś przynajmniej części dokumentacji, dopóki jest czas i moŜliwość 
naprawienia niektórych błędów w wykonaniu. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski przyznał, Ŝe ze względów czasowych  nie ma moŜliwości 
udostępnienia Radnemu wspomnianej dokumentacji dziś. Przygotuje ją na najbliŜszy piątek. 

Radny Janusz Chibowski przystał na tę propozycję oraz poinformował członków swojej 
Komisji o najbliŜszym posiedzeniu, które odbędzie się właśnie w piątek o godz. 18.00. 
Przedmiotem obrad będzie opiniowanie projektu budŜetu na rok 2010, omówienie prac 
drogowych w ul. Mareckiej i  Batorego oraz stan przygotowań do zimowego utrzymania dróg. 
Radny poprosił o przygotowanie stosownych dokumentów na posiedzenie Komisji. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski zapewnił, Ŝe w przypadku ewentualnej nieobecności 
Starosty, osobiście dostarczy wspomniane dokumenty. 

Radny Ireneusz Maślany zauwaŜył, Ŝe autobusy prywatnych linii podmiejskich poruszające 
się po Warszawie mają problem z korzystaniem z bus-pasów. Radny zaproponował zwrócenie 
się z wnioskiem do zarządcy tych dróg o udostępnienie tych pasów dla prywatnej 
komunikacji podmiejskiej. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski upewnił się, Ŝe chodzi o pasy ruchu na terenie Warszawy,  
a nie na drogach dojazdowych do niej. 

Radny Mirosław Bujalski powracając do kwestii hostelu dla osób niepełnosprawnych, to na 
posiedzeniu Komisji Edukacji padł wniosek o uczynienie tej kwestii punktem obrad jednej  
z kolejnych sesji. NaleŜałoby na taką sesję zaprosić przedstawicieli stowarzyszeń osób 
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niepełnosprawnych, przedstawicieli poszczególnych gmin, prasę i lokalne media, aby 
nagłośnić tę problematykę. 

Radny Mirosław Jusiński poinformował, Ŝe 20 listopada odbyła się sesja Rady Miejskiej  
w Radzyminie, na której sformułowano listę wniosków sołtysów i radnych gminnych do 
Zarządu Powiatu. Radny przypomniał swoją wypowiedź z jednej z poprzednich sesji 
dotyczącą problemu zarośniętych dróg i spowodowanej tym słabej widoczności. Lokalne 
społeczności wyraŜają gotowość do włączenia się w prace oczyszczające. Część wniosków 
dotyczy właśnie tej sprawy. 

Radny złoŜył wniosek na ręce Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe wniosek zostanie umieszczony w aktach Biura 
Rady i będzie przedstawione Zarządowi Powiatu. 

Radny Tomasz Szturo wniósł o przedstawienie na najbliŜszym posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa opinii gmin na temat planowanej sieci dróg 
powiatowych. Drugi wniosek dotyczy ul. Mareckiej. Radny zwrócił się z prośbą do Starosty, 
aby wszystkie zebrane uwagi dotyczące ul. Mareckiej niezwłocznie zostały przekazane 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, a takŜe do wiadomości wszystkim radnym. 

Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe jutro odbędzie się debata na temat modernizacji dróg 
wojewódzkich 634 i 631, planowanej budowy stacji benzynowej w Ząbkach oraz komunikacji 
kolejowej. Obecny będzie Członek Zarządu Województwa Mazowieckiego Piotr 
Szprendałowicz, Dyrektor Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Krzysztof 
Kondraciuk, Dyrektor Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich – oddział Wołomin 
Stefan Perzanowski. Ponadto zaproszeni zostali Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, 
Burmistrzowie i Wójtowie gmin wchodzących w skład Powiatu, lokalna prasa. 

Radny Janusz Chibowski zapytał o to, kto i na jakiej podstawie ustalał dyŜury aptek na 
terenie Powiatu. Zgłosił się do niego mieszkanie Ząbek, który chciał zakupić leki w aptece na 
ul. Skorupki 71, która zgodnie z Zarządzeniem Starosty z 2009r., miała dyŜurować do  
godz. 22.00, a była czynna jedynie do godz. 20.00.  

Odnośnie do pracy Komisji Skarg i Wniosków Radny zapytał, na ile projekty uchwał  
w sprawie skarg przygotowuje Komisja, a na ile pracownicy na których są składane skargi. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski wyjaśnił, Ŝe w sprawie dyŜurów aptek nie było 
Zarządzenia Starosty, ani uchwały, a jedynie informacja uzyskana od aptek. Mogły ją  
w międzyczasie zmienić. Nie moŜna w związku z tym wymagać od aptek, aby stosowały się 
do grafiku dyŜurów. 

Radny Janusz Chibowski nie zgodził się z twierdzeniem Wicestarosty, jakoby rozkład 
dyŜurów aptek nie miał formy Zarządzenia Starosty. Taka sytuacja nie powinna mieć miejsca, 
Ŝe istnieje Zarządzenie, którego apteki nie respektują. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski stwierdził, Ŝe nie jest Starostą, nie wydał w związku z tym 
takiego Zarządzenia i nie zna go. 

Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, Ŝe sprawa dyŜurów aptek zostanie rozpoznana przez 
Wicestarostę i wyjaśniona na następnej sesji. 

Przewodniczący przyznał, Ŝe Komisja Skarg i Wniosków jest mało liczna. Powinna ona poza 
tym dysponować obsługą prawną. Skarg jest bardzo duŜo i są bardzo skomplikowane.  
A organ musi udzielić na nie odpowiedzi, bo w przeciwnym razie zostanie zaskarŜony do 
WSA. NaleŜy w przyszłej kadencji Rady stworzyć lepsze warunki pracy Komisji. Pracownicy 
Biura Rady tworzą Rejestr Skarg i dbają o to,  aby skarŜący w odpowiednim czasie otrzymali 
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informację, na jakim etapie rozpatrywania znajduję się ich skarga. Przewodniczący dodał, Ŝe 
skargi są kierowane przez niego do Przewodniczących pozostałych Komisji Rady, Sekretarz  
i Zarządu. 

Radny Tomasz Szturo uznał, Ŝe wypowiedź Przewodniczącego jest zarazem apelem do 
Komisji Statutowej o wprowadzenie stosownych zmian do Statutu Powiatu. 

Radny zwrócił się  z wnioskiem do Zarządu, aby w Sprawozdaniu Zarządu w zakresie 
inwestycji drogowych były wskazywane, w przybliŜeniu chociaŜby, daty ukończenia 
inwestycji. 

Wicestarosta Ryszard Węsierski przyjął sugestię Radnego Szturo do wiadomości. 

Powracając do pytania Radnego Jarzyło odnośnie do pkt 1.11  Sprawozdania, chodziło  
o uchylenie uchwały Zarządu z dnia 27 października 2009r. w sprawie zwiększenia  
w budŜecie Powiatu na rok 2009 w części dotyczącej zadań zleconych. Wicestarosta zapytał, 
czy następnym razem w Sprawozdaniach rozwijać ten tytuł, czy tak jak dotychczas podawać 
tylko numer uchwały. 

Radny Ignacy Jarzyło poprosił o pełną nazwę uchylanej uchwały, a nie tylko jej numer. 

 

Punkt 18. Zamknięcie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Edward Olszowy o godz. 15.00 
zamknął XXXVII sesję Rady Powiatu Wołomińskiego.  

Nagranie z XXXVII sesji Rady Powiatu Wołomińskiego stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 

 

 

 

    Protokolant                                                                           Przewodniczący Rady Powiatu 

 
Małgorzata Jeznach                                                                             Edward Olszowy 
 
 


